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ACTA DE LA JUNTA EXTRAORDINÀRIA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número: 5-19 
Data: 7 de juny de 2019 
Durada: de les 12h a les 14h. 
Lloc: Sala de Graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 

 

Ordre del dia 

 

1. Intervenció de la Rectora 

2. Aprovació , si escau, de les actes de les sessions anteriors 

3. Informe del degà 

4. Ratificació dels acords de la Junta Permanent del 8 de maig de 2019 

5. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Graus de la FCHS per al curs 

2019/2020 

6. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Màsters de la FCHS per al curs 

2019/2020 

7. Informe i aprovació , si escau, del calendari d'exàmens de la FCHS per al curs 

2019/2020 

8. Aprovació, si escau, de l'informe de les comissions acadèmiques de Història i 

Patrimoni i Humanitats sobre l'assignació de les assignatures HP1510 i HU1510 a 

l'àrea de Prehistòria 

9. Altres assumptes de tràmit 

10. Torn obert de paraules 

 
 

Desenvolupament de la sessió  
 

 

1. Intervenció de la Rectora 

 
La Rectora de la UJI intervé per fer balanç del primer any de gestió del seu equip. Se centra en cinc 
camps: 

1. Les persones 
2. Estudis i Formació 
3. Investigació i Generació del coneixement 
4. Compromís social, cultural i científic 
5. Governança i Sostenibilitat 

 
A continuació es va obrir un torn d’intervencions en què van participar membres de la Junta i de l’equip 
rectoral. 
Víctor Mínguez va plantejar cinc crítiques: 

1. Augment considerable de la burocràcia en la gestió diària. 
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2. Política externa. Va criticar la política cultural i educativa del Govern valencià. La seua gestió té 
un problema de prioritats, no de diners. 

3. Política cultural UJI. Va manifestar la seua decepció amb el document de política cultural de la 
UJI, per la seua incoherència i per confondre oci amb cultura. 

4. Infraestructures. La FCHS té un problema d’espais molt greu. Ara sembla que la majoria de 
l’edifici de ‘colorins’ va a ser per a serveis administratius. 

5. Problemes d’investigació. L’ESTCE és la que marca les línies d’investigació per a tots. L’OCIT 
no actualitza els índex d’investigació en els camps de les ciències socials i de les humanitats 
quan les agències estatals ja ho han fet. 

 
Patrici Calvo vol felicitar al nou equip per dues qüestions: 

1. L’esforç en la consolidació del professorat 
2. Flexibilitat en el tema de la llengua en la carrera docent. 

 
Afegeix tres qüestions més crítiques: 

1. Màsters. Cal treballar per afavorir l’entorn digital i no presencial dels màsters. Hi ha un dèficit 
d’infraestructures en aquest sentit. 

2. Reconeixement públic del treball desenvolupat per les figures no consolidades del PDI: becaris, 
associats,... 

3. Treballar més per la igualtat entre els treballadors i treballadores, sobretot a l’àmbit de la 
conciliació. 

 
La rectora contesta que les tres peticions de Patrici són molt raonables. Pel que fa a les crítiques de 
Víctor Mínguez respon el següent: 

 S’ha reduït la burocràcia, el que passa és que hi ha més. Modesto Fabra, vicerector de 
Planificació, Coordinació i Comunicació, confirma que el problema és que hi ha una demanda 
externa de més burocràcia i, a més, de gestió electrònica, la qual cosa és un problema afegit. 
Demana concreció: si arriba un correu que no s’entén, es demanen al vicerectorat les 
explicacions i que se simplifique. De fet, hi ha una comissió encarregada de la simplificació 
del discurs burocràtic. S’han simplificat alguns processos, com ara les enquestes de la 
docència, que han passat a ser telemàtiques. 

 La rectora, en el tema del Govern valencià, recorda que tots els anys els rectors i rectores de 
les universitats valencianes reivindiquen una millora en el finançament. 

 Pel que fa al criteris d’avaluació de la investigació, la rectora li dóna la paraula a Jesús Lancis, 
vicerector d'Investigació i Transferència. El vicerector manifesta que hi ha un compromís per 
adaptar els criteris d’avaluació de la investigació a cada àmbit de coneixement. No és una 
tasca fàcil. Està en projecte la revisió del Pla d’investigació per definir els camps d’avaluació i 
homologar els barems externs. Hi ha un compromís per incloure en aquests nous barems 
algunes de les reclamacions dels estudis de la FCHS, com ara la tasca de ser comissari d’una 
exposició d’art. Continua dient que les dades no confirmen el domini de l’ESTCE, ja que en la 
darrera convocatòria d’ajudes per a la investigació, de 15 concedides, 3 han estat per a Arts i 
Humanitats i 3 per a Ciències Socials. 

 Sobre la política cultural, la rectora dóna la paraula a Carmen Lázaro, vicerectora de Cultura i 
Relacions Institucionals. La vicerectora agraeix les paraules de Víctor Mínguez i l’anima 
perquè incorpore les seues propostes al document de Política Cultural UJI. Agraeix a totes les 
persones que hi han participat en la seua elaboració i reconeix que és millorable. Per això 
està obert a la participació de totes i tots. 

 En la qüestió d’infraestructures, la rectora li dóna la paraula a Rafael Mayo, vicerector de 
Campus i Vida Saludable. Informa del pla d’infraestructures. S’està desenvolupant la segona 
fase de l’edifici de la FCS -dos anys i mig, aproximadament- la qual cosa alliberarà espai a la 
FCHS quan es produïsca el trasllat definitiu del professorat de Psicologia. 
Pel que fa a la FCHS, hi ha un projecte de remodelació ja des de l’anterior equip. Indica que 
l’edifici de ‘colorins’ no és un edifici d’ampliació de la FCHS. 
Víctor Mínguez replica: l’edifici de ‘colorins’ des del principi era l’ampliació de la FCHS, 
Rafael Mayo li contesta que inicialment si, però que quan Psicologia es va anar a FCS, es va 
deixar de considerar com a ampliació de la FCHS. 
Intervé Carles Rabassa: independentment del tema de Psicologia, hi ha una mancança 
d’aules a l’edifici de la FCHS que limita el seu creixement. 
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Rafael Mayo diu que a hores d’ara hi ha un estudi sobre les necessitats reals d’ocupació i 
sobre l’optimització dels recursos actuals. Si d’aquest estudi es dedueix que cal habliitar una 
planta de l’edifici de ‘colorins’ per a FCHS, es farà. 
Carles Rabassa pregunta si hi ha un pla per crear noves aules a FCHS. 
Rafael Mayo li contesta que el projecte és només per a seminaris, despatxos, no per a aules. 
La rectora confirma que hi ha un estudi per determinar les necessitats reals de FCHS. 
 
 

Com a conclusió la rectora resumeix els aspectes més importants que s’han comentat: 
1. Li demana a Víctor Mínguez que li faça arribar al vicerector les propostes de simplificació 

burocràtica. 
2. En temes culturals, si hi ha propostes, que es remeten a la vicerectora. 

 
 
 

2. Aprovació , si escau, de les actes de les sessions anteriors 
 

El secretari informa sobre la nova aplicació per a la gestió d’òrgans col·legiats (GOC). 
Abans de l’aprovació de les actes, el secretari exposa algunes matisacions que s’han presentat al voltant 
de les actes. 
 
S’aprova per assentiment 
 
 
3. Informe del degà 

 
El degà informa de les següents qüestions: 

1. La rectora ha atès la petició de la Junta de centre (28/05/2019) i ha fet els nomenaments de 
la comissió de titulació del grau de Mestre/mestra de Primària: 

 Vicedegà: Jesús Gil 

 Óscar Chiva, Pràctiques 

 Glòria Torralba, Qualitat 

 José Manuel Movilla, Coordinació de Curs 

 Otília Martí, Intercanvi 

 Lidón Moliner, TFG 
El degà agraeix la implicació de la rectora en aquest tema i dóna la benvinguda a la Junta al 
nou vicedegà. Jesús Gil. 
 

2. El 24 de maig es van celebrar les Jornades de Foment de la Investigació. Hi van haver 42 
comunicacions. L’equip deganal valora positivament la resposta obtinguda. El degà agraeix el 
treball de la vicedegana d’infaestructures i investigació, Esther Monzó, el de les PAS 
(sobretot el de Mª Luz Pérez) i a les vicedeganes i vicedegans per la seua implicació en 
aquestes jornades. 

 
3. Enguany s’ha canviat el format del dia del llibre. L’equip va pensar retre homenatge als 

escriptors vinculats amb FCHS. Aquest primer any el protagonista va ser el professor 
Santiago Posteguillo, per la seua trajectòria literària i per la concessió del premi Planeta. Va 
actuar com presentadora de l’acte la professora Rosario Raro. El degà considera que l’acte 
va ser un èxit. 
 
Una altra activitat relacionada amb el dia del llibre va ser la instal·lació d’una prestatgeria per 
a l’intercanvi de llibres a la zona de les carmanyoles. 
 

4. El Consell de Govern va aprovar la nova composició de les comissions gestores de grau que 
s’anomenaran a partir de setembre. Estaran formades per un vicedegà/vicedegana, 
responsable de la coordinació acadèmica, responsable de TFG, responsable de pràctiques, 
responsable de mobilitat (vinculat amb l’ORI) i responsable de Qualitat (nova figura l’objectiu 
de la qual és treballar per a les acreditacions institucionals de centre). 
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Hi ha graus, com ara els de Mestre en la FCHS, que tindran un tractament especial en la 
configuració de les comissions ateses les seues necessitats. 
També s’incorporarà a les comissions professorat de diverses àrees i departaments implicats 
en la docència del grau. La proposta de l’equip deganal de FCHS, que coincideix amb la 
postura de l’equip de FCS i el de FCJE, serà que tinguen veu en la comissió però no vot. 
Pròximament es convocarà als vicedegans i vicedeganes de FCHS per transmetre’ls tota la 
informació. 
 

5. S’han aprovat dos documents del Vicerectorat de Promoció Lingüística i Igualtat: 

 ECOPOL: estratègies de política lingüística de la UJI 

 Llengües de la docència: protocol d’actuació a l’aula. Entre d’altres temes, destaquen 
aspectes com els següents: el valencià és la llengua pròpia i oficial de la UJI; la 
decisió de la llengua docent de cada assignatura la prendrà la comissió gestora de 
grau, no el professorat. 

 
6. La convocatòria d’infraestructures científiques serà en el mes d’octubre. El degà informa 

perquè els grups, instituts d’investigació preparen les seues necessitats en aquest àmbit. 
 

7. Les revistes Potestas i Adcomunica han obtingut el segell de Qualitat de FECYT. El degà 
felicita als seus directors, Xavier Marzal i Immaculada Rodríguez. 
 

 
Tomàs Martínez comenta dues qüestions: 

 Demana el document de política lingüística del qual ha informat el degà. 

 Tot i que es donen segells de qualitat, la majoria de les revistes vinculades a la investigació 
de FCHS apareixen qualificades com a grup C per l’OCIT. Caldria que canviara aquesta 
valoració. 
 

El degà li dóna la raó. L’equip deganal es compromet a fer arribar aquesta situació a la vicerectora. 
 
Mónica Velando pregunta com quedarien les futures comissions gestores de grau en el cas del títols 
d’Humanitats i d’Història i Patrimoni. 
Carles Rabassa recorda que són dos comissions diferents i caldria mantenir aquesta situació. 
El degà indica que no sap encara com serà la configuració de les comissions. 
 
Mónica Velando demana al degà que li ratifique la informació que ha donat sobre la implicació de les 
comissions en l’elecció de la llengua docent de cada assignatura. 
En aquest sentit, Tomàs Martínez assenyala que hi poden haver problemes, 
El degà llig el que diu el document al respecte. 

 
 

4. Ratificació dels acords de la Junta Permanent del 8 de maig de 2019 
 
 
El degà recorda el acords de la Junta Permanent: 

 Extinció del Màster Universitari en Didàctica de la Música. 

 Reconeixement dels crèdits del cicles formatius de Grau Superior 
 
S’aproven per assentiment 
 
5.Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Graus de la FCHS per al curs 2019/2020 
 
El degà agraeix el treball desenvolupat per l’elaboració dels horaris dels Graus: als vicedegans i les 
vicedeganes dels títols; a la vicedegana de Graus i Màsters de FCHS, Patricia Salazar; a les PAS 
implicades, sobretot a Clara Viciano, Tica Mari Casanova i Mª Luz Pérez. També agraeix la col·laboració 
del professor Gil Lorenzo en l’elaboració dels horaris del 2on curs de Mestre/Mestra de Primària. 
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Patricia Salazar afegeix un agraïment especial al vicedegà del títol de Mestre/Mestra d’Infantil, Jorge 
Martí, per la seua implicació en l’elaboració dels horaris fins i tot més enllà de les seues competències. 
 
Cristina Campos, representant de l’ESTCE, exposa els motius pels qual votarà en contra dels horaris de 
Grau de FCHS. Considera que no està justificada la supressió del tercer grup d’Informàtica en les 
titulacions de Comunicació. Això generarà problemes, pel nombre d’estudiants en l’aula, que poden 
afectar la qualitat de l’ensenyament. Considera que abans de prendre aquesta decisió, haguera calgut 
una reunió amb el directors-directores del departaments implicats i amb els vicedegans i vicedeganes 
dels títols. 
 
El degà no comparteix la decisió de votar en contra de tots els horaris de graus de FCHS. Recorda que 
les comissions de titulació tenen autonomia per prendre decisions. 
 
Susana Miquel, com a vicedegana de Publicitat, reconeix que s’ha tardat molt en respondre a les 
peticions del departament d’Informàtica i considera necessària una reunió per debatre sobre la situació. 
 
Hugo Doménech, vicedegà de Periodisme, subscriu les paraules de Susana Miquel i també considera la 
necessitat d’una reunió. 
 
Carles Rabassa pregunta si a aquest punt també entra la distribució d’espais per a la docència. 
 
El degà respon que no, ja que encara estan en estudi. Com ja s’ha dit, enguany al problemes habituals 
s’afegeixen les obres a l’edifici de ‘colorins’. 
 
L’estudiant Iván Checa recolza les decisions preses sobre Informàtica a l’àmbit de la Comunicació i 
demana que s’informe a l’alumnat dels canvis que es produïsquen en la distribució d’espais. 
 
Votació. S’aproven: 
 
32 vots a favor 
1 en contra 
0 abstencions 
 

6. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Màsters de la FCHS per al curs 2019/2020 
 
El degà agraeix l’esforç de les coordinadores i coordinadors dels màsters en l’elaboració dels horaris. 
 
S’aproven per assentiment. 
 
7. Informe i aprovació , si escau, del calendari d'exàmens de la FCHS per al curs 2019/2020 

 
El degà agraeix el treball desenvolupat per la vicedegana de graus i màsters de la FCHS, Patricia 
Salazar, pels vicedegans i vicedeganes de titulació i pel PAS. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
8. Aprovació, si escau, de l'informe de les comissions acadèmiques de Història i Patrimoni i 

Humanitats sobre l'assignació de les assignatures HP1510 i HU1510 a l'àrea de Prehistòria. 
 
El degà explica el contingut del document annex a la convocatòria sobre l’assignació de les 
assignatures HP1510 i HU1510 a l'àrea de Prehistòria. 
 
S’aprova per assentiment. 
 

9. Altres assumptes de tràmit 
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El degà informa sobre la modificació de la Normativa sobre Pràctiques Externes. S’ha enviat als 
vicedegans i vicedeganes de titulació perquè ho facen arribar als coordinadors de pràctiques de cada 
comissió. 
 
 
10. Torn obert de paraules 

 
 
Susana Miquel exposa el cas de la professora Maite Benlloch. Va demanar una reducció del 50% de 
docència per conciliació familiar, la qual cosa comportava una reducció del 50% en el sou. 
La professora és també coordinadora de pràctiques en la comissió gestora del títol de Publicitat. En 
aquesta tasca treballa al 100%, però també li han reduït un 50% del complement que cobrava. 
 
Tot i que des dels vicerectorat se’ls ha dit que aquesta mesura s’ajusta a Normativa, considera que no és 
just i que ho vol fer públic a la Junta. 
 
El degà li manifesta el seu acord. Des de l’equip deganal s’ha traslladat el cas al vicerectorat, des d’on 
s’ha comunicat que es traslladarà a Recursos Humans. 
 
 
 
 
 
 
 
El secretari                                                                                Vistiplau, 
      
 
        El degà 
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Annex A. Acords presos 

 

Punt de l’ordre del dia 
 

Acords 

2. Aprovació , si escau, de les actes de les sessions anteriors S’aprova per assentiment 

4. Ratificació dels acords de la Junta Permanent del 8 de maig 

de 2019 

Es ratifiquen per assentiment 

5. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Graus de la 

FCHS per al curs 2019/2020 

S’aproven: 
 
32 vots a favor 
1 en contra 
0 abstencions 

6. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels Màsters de 

la FCHS per al curs 2019/2020 

S’aproven per assentiment 

7. Informe i aprovació , si escau, del calendari d'exàmens de 

la FCHS per al curs 2019/2020 

S’aprova per assentiment 

8. Aprovació, si escau, de l'informe de les comissions 

acadèmiques de Història i Patrimoni i Humanitats sobre 

l'assignació de les assignatures HP1510 i HU1510 a l'àrea de 

Prehistòria 

S’aprova per assentiment 

 

 


